
 

 

   Toezegging 
 

Onderwerp 

Sloopplan Remise ter kennisname aan cie Ontwikkeling 

Bestuurlijke agendazaak 

2016/33619 

 

Samenvatting/Doel/grond besluit 

De heer Bloem's (SP) tweede vraag betreft de Remise. Hij vraagt zich 

af hoe het betreffende voorval heeft kunnen gebeuren. Hij wil weten of 

de juiste procedure gevolgd is. Was het echt niet te voorzien? Was het 

sloopplan niet goed of heeft de omgevingsdienst IJmond geen goed 

werk geleverd? Is de wethouder bereid om hierop terug te kijken, zodat 

hiervan geleerd kan worden? Wethouder Van Spijk lijkt dit een goed 

plan, maar stelt voor dit te koppelen aan het feit dat er een nieuw 

sloopplan ligt. Hij zal deze vragen meenemen. Hij zal deze informatie 

doen toekomen.  

 

Portefeuillehouder:  

Spijk, J.K.N. van 

Programmanummer:  

4.1 Duurzame stedelijke 

ontwikkeling 

Bestuursorgaan:  

Commissie ontwikkeling 

Datum vergadering:  

14-1-2016 

 

 


